



COVID-19



SENARAI PERALATAN ANAK-ANAK



- **Pakaian dan persalinan** untuk satu minggu (5 hari) diletakkan dalam beg sekolah.
- **Peralatan mandian dan kebersihan** lain diletakkan dalam bakul- tuala, sabun, syampu, berus dan ubat gigi.
- **Hand sanitizer** dan **kertas tisu** peribadi, diletakkan dalam beg sekolah.
- **Topeng muka** kanak-kanak jenis pakai buang atau kain untuk dipakai dari rumah setiap hari.

MINGGU ORIENTASI NALURI 2021

1

Berbual dengan anak mengenai hari persekolahan. Beritahu hari dan buat pengiraan hari menjelang persekolahan.



2

Buat persiapan beg, pilih pakaian untuk dipakai dan sediakan beg persalinan mengikut citarasa anak-anak di samping panduan yang diberikan sekolah.



3

Anak-anak perlu tidur awal. Elakkan menonton televisyen, skrin dan menggunakan gajet pada waktu malam atau sehingga lewat tidur.



6

Maklumkan pada anak jam berapa dan siapa antara ibu ayah akan ambil. Sebaiknya ibu ayah sendiri yang mengambil anak-anak. Patuhi masa yang telah dijanjikan dengan anak.



5

Apabila meninggalkan anak di tadika pada waktu pagi, **berbual dengan anak selama 5-10 minit.**



4

Bangun awal dan mulakan hari dengan ceria. Kejut anak dengan lembut dan hemah, berbual dengan anak ketika mandi. Elakkan membawa emosi negatif, memarahi atau memebel di pagi hari.



7

Cuba usahakan untuk mengambil anak pada waktu yang lebih awal, ini kerana anak baru sahaja melalui pengalaman baru.



8

Apabila mengambil anak ketika pulang, **puji mereka kerana berani ke sekolah,** kerana jumpa kawan dan guru-guru baru.



9

Ketika sesi pembelajaran berlangsung, fokus guru-guru adalah terhadap **kelancaran program dan keselamatan anak-anak.** Sebarang bentuk komunikasi akan dibalas setelah urusan utama selesai. Hubungi Pengurus Cawangan dengan segera bagi sebarang kecamasan.



10

Berbincang dengan guru sekiranya anak ada **keperluan/perhatian khusus.** Guru-guru akan **mengusahakan pelbagai kaedah bagi membantu anak menyesuaikan diri sesuai dengan keperluan psikologi mereka.** Anak-anak dijangka mengambil masa 2 minggu untuk menyesuaikan diri di tempat baharu.



www.nalurikreatif.com

Naluri Kreatif

Naluri Kreatif





PERSEDIAAN IBU BAPA

NALURI Kreatif Excellence Centre

Sesi 2021

Waktu Persekolahan Rasmi
8:30 Pagi - 12:30 Tengahari



Waktu Penjagaan Harian & Keperluan

Full Day: 7:00 Pagi - 6:00 Petang
Half Day: 7:00 Pagi - 2:00 Petang

Ibu bapa WAJIB menyediakan pelitup muka, sabun sanitasi, kertas tisu



Baju Persalinan & plastik baju kotor
(Full Day 2 pasang, Half Day 1 pasang)

Tuala, sabun & peralatan mandi peribadi



Botol susu & lampin pakai buang



Ibu bapa hendaklah mengisi maklumat pendaftaran anak-anak di pautan

<http://bit.ly/BorangPendaftaran2021>

selewat-lewatnya 4 Januari 2021